




 1 SLOVO STAROSTKY

DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA PŘI PORUCHÁCH NA INŽENÝRSKÝCH SÍTÍCH

•  Plyn – poruchy – tel. 1239

tel. 770 142 141  po – pá 6.30 – 15.00 h 
e-mail   udrzba@rajecjestrebi.cz

•  Elektřina – poruchy – tel. 800 225 577

•  VTS – tel. 516 432 598, 733 527 835, 734 276 470
 Poruchy vodovod  – tel. 734 658 886
 Poruchy kanalizace  – tel. 737 527 626

• Poškození obecního majetku 

Vážení a milí spoluobčané,

tentokráte nebudu psát o plánovaných 
investičních, neinvestičních, sportovních či 
kulturních akcích našeho města. Ráda bych 
však poděkovala Vám všem, kteří jste vho-
dili svůj hlasovací lístek do urny ve volbách 
do zastupitelstev obcí konaných ve dnech 5. a 
6. října 2018. Svým volebním hlasem sděluje-
te názor na minulost, současnost i představu 
o budoucnosti našeho města. Je dobře, že se 
opět v našem městě našly desítky kandidátů, 
kteří se chtějí svým jménem a svou osobností 
podílet na rozvoji města Rájce-Jestřebí v pozici 
zastupitelů města. Sedmnáct z nich se podle 
pravidel volebního systému stalo členy zastu-

pitelstva a bude rozhodovat o budoucnosti 
našeho města. Města, které máme všichni rádi 
a na jehož rozvoji nám velmi záleží.

Naše město čeká hodně práce, další ne-
malé legislativní změny i související adminis-
trativa. Musíme se však nadále snažit o jeho 
rozvoj a přizpůsobovat ho Vašim potřebám.  
Domníváme se totiž, že v obecní politice, více 
než kdekoliv jinde, platí, že jde především o ak-
tivní práci s lidmi, pro lidi a o lidech, kdy jsou 
rozhodující zejména konkrétní výsledky této 
práce, nikoliv jen líbivá gesta a sliby.

  Přeji Vám příjemně zbarvené, klidné 
podzimní dny.

Mgr. Romana Synakieviczová, starostka

V LISTOPADOVÉM ZPRAVODAJI NAJDETE

Slovo starostky  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1
Důležitá telefonní čísla  . . . . . . . . . . . . . . . . . 1
Zprávy z radnice: 
Volby do Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí 2
Zvolení členové zastupitelstva. . . . . . . . . . . . 3
Úřední hodiny m. policie, vyhlášení nálezu . . 3
Veřejná sbírka  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
Městská knihovna informuje:
Z nových knih  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
Kulturní dění:
Přehled kultury, divadelní představení  . . . . . . 5
Přednáška Island, Myslivecký večírek  . . . . . 6
Koncert KPH, Vánoční koncert  . . . . . . . . . . . 7
Rozsbícení vánočního stromu 2.12.2018  . . . 8
Co se děje ve školách:
II. MŠ Jestřebí – Máme šikovné děti, 
maminky i tatínky...  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
ZŠ: Náš školní parlament  . . . . . . . . . . . . . . . 8

Závod horských kol . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
Návštěva Jurkovičovy vily . . . . . . . . . . . . . . . 9
GOS: Adaptační pobyt žáků primy  . . . . . . . . 9
Pobyt studentů tercie v Jeseníkách . . . . . . . . 10
Cross-country horských kol . . . . . . . . . . . . . 11
Centrum Motýlek: 
Kronika září 2018  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  11
Nabídka Centra Motýlek  . . . . . . . . . . . . . . . 12
Rozpis LSPP – listopad 2018 . . . . . . . . . . . 13
Společenská kronika  Vítání občánků . . . . 14
Ohlasy:
Vinohrady, vinohrady, dobré vínko dáváte… 14
Rájec žije kulturou a to mě baví  . . . . . . . . . 15
Oslavy 100. výročí vzniku republiky  . . . . . . 16
Holešín: Čechy pod Kosířem  . . . . . . . . . . . 17
Historie: Vznik ČSR a naše město  . . . . . . 17
Usnesení Zastupitelstva a Rady města  . . . 20
Inzerce  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 24



 2 ZPRÁVY Z RADNICE

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA MĚSTA RÁJEC-JESTŘEBÍ
ve dnech 5. a 6. října 2018

ÚČAST VE VOLBÁCH V RÁJCI-JESTŘEBÍ

Okrsek Voliči zapsaní ve výpisu  
ze seznamu voličů

Obálky Platné
hlasy

Účast  
v %vydané odevzdané

1 1 031 577 576 9 025 55,97

2 964 457 456 7 334 47,41

3 742 381 381 5 735 51,35

4 163 73 73 1 061 44,79

5 75 50 50 774 66,67

Celkem 2975 1538 1536 23929 51,70

 Okrsek č. 1 – Multifunkční sál K-áčko Okrsek č. 4 – Holešín
 Okrsek č. 2 – Základní škola Rájec Okrsek č. 5 – Karolín
 Okrsek č. 3 – Škola Jestřebí

VÝSLEDKY VOLEB DO ZASTUPITELSTVA MĚSTA RÁJEC-JESTŘEBÍ
ve dnech 5. a 6. října 2018

Počty odevzdaných platných hlasů pro jednotlivé strany:

Číslo Volební strana
Okrsek Součet 

hlasů Pořadí
1 2 3 4 5

1 KSČM 870 868 1144 162 44 3088 3.

2 ODS 983 789 609 95 44 2520 5.

3 SNK – Sdružení nezávis-
lých kandidátů a STAN 1054 1009 458 28 128 2677 4.

4 KDU-ČSL 1765 1140 1108 64 9 4086 2.

5 Sdružení nez. kandidátů 
„Za rozvoj města“ 4353 3528 2416 712 549 11 558 1.

Volební strany a počty mandátů: 
 1. Komunistická strana Čech a Moravy - 2 mandáty
 2. Občanská demokratická strana - 1 mandát
 3. SNK – Sdružení nezávislých kandidátů a STAN - 2 mandáty
 4. Křesťanská a demokratická unie - Československá strana lidová - 3 mandáty
 5. Sdružení nezávislých kandidátů ,,Za rozvoj města“ - 9 mandátů
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MĚSTSKÁ KNIHOVNA INFORMUJE

   počet hlasů
1. Komunistická strana Čech a Moravy
 1. Antonín Hříbal  290
 2. Bc. Petr Sychra  270

2. Občanská demokratická strana
 1. Mgr. Monika Nováková 314

3. SNK – Sdružení nezávislých  
 kandidátů a STAN
 1. MVDr. Hana Kuběnová  350
 2. PaedDr. Hana Hortová  245

4. Křesťanská a demokratická unie  
 – Československá strana lidová
 1. Ing. Pavel Perout 404
 2. MUDr. Ludmila Juránková 339
 3. JUDr. Vilém Fránek  312

ZVOLENÍ ČLENOVÉ ZASTUPITELSTVA PODLE VOLEBNÍCH STRAN:

   počet hlasů
5. Sdružení nezávislých kandidátů  
 „Za rozvoj města“ 
 1. Mgr. Romana Synakieviczová 848
 2. Mgr. Tomáš Kuchař 848
 3. Zdeněk Vašíček 820
 4. Jaroslav Málek  743
 5. Ing. Erik Augustin 695
 6. Ing. Stanislav Sehnal 714
 7. Ondřej Čepa  732
 8. Martin Malach  662
 9. Viktor Lukáš  619

Za registrační úřad – Městský úřad  
Rájec-Jestřebí:

Mgr. Pavla Kotlánová, LL.M.

OZNÁMENÍ O VYHLÁŠENÍ NÁLEZU

Dne 19.10.2018 byla Městu Rájec-Jestřebí, Bla-
nenská 84, 679 02 Rájec-Jestřebí předána níže 
uvedená věc, která je v souladu se zákonem 
č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, považována 
za věc ztracenou.

Číslo nálezu Popis nalezené věci

MERJ2433/18STR sportovní hodinky

Více informací k nálezu získáte na podatelně 
Městském úřadu Rájec-Jestřebí,  
tel. č. 516 432 014.

Mgr. Romana Synakieviczová, starostka

Ze světové literatury vybíráme:
LEINE, K.: Proroci z fjordu věčnosti
MARTIN, Ch.: Když zpívají cvrčci
McGUIRE, I.: Severní vody

Detektivní romány:
SÝKORA, M.: Pět mrtvých psů
NIEDL, F.: Inspektor prevít
JANSSONOVÁ, S.: Rašeliniště

Z tvorby českých autorů doporučujeme:
ZGUSTOVÁ, M.: Revolver v kabelce
BRYCZ, P.: Největší muž na světě
URBAN, M.: Závěrka aneb Ztížená možnost 
happy-endu

Mnoho dalších zajímavých titulů si můžete vybrat 
každé pondělí a čtvrtek. K dispozici jsou i zajímavé 
časopisy.

Z NOVÝCH KNIH
Z pestré nabídky vydávaných knih vám doporučujeme alespoň některé tituly, 
které si můžete u nás půjčit:

ÚŘEDNÍ HODINY MĚSTSKÉ POLICIE

pondělí  8 – 9 h, 15 – 17 hodin
středa  8 – 9 h, 15 – 17 hodin 

Občané mohou kdykoliv kontaktovat 
strážníka na telefonním mobilním čísle: 
773 976 563 nebo na e-mailové adrese: 
straznik@rajecjestrebi.cz

Jakékoliv podněty ze strany občanů na výkon 
služby (zaměření) jsou vítány.

Str. Antonín Kotlán, MP Rájec-Jestřebí
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Město Rájec-Jestřebí  
oznamuje vyhlášení veřejné sbírky 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Účelem sbírky je shromáždění finančních prostředků ve prospěch 
Jakuba Vrány (nar. 2007) z Rájce-Jestřebí, které pokryjí náklady na 

léčbu leukémie nehrazené ze zdravotního pojištění, zajištění léčebného 
režimu, nákupu zdravotnického materiálu a také náklady na vybavení, 

úpravu a chod domácnosti po dobu nemoci Jakuba.  

 

Pomozte prosím Jakubovi v boji s jeho nemocí. 
Děkujeme. 

 

číslo transparentního účtu pro finanční pomoc (od 1. 8. 2018) 

115-6712260297/0100 
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Pondělí 5. 11. 2018 ve 14 h
výstavní síň knihovny

ZDENĚČEK Z VILY
Další setkání v literární kavárně nám představí 
Zdeňka Podskalského 

Pondělí 5. 11. 2018 v 17.30 h sál K-áčko
ARCHITEKTURA II

Paní Božena Valíčková ve spolupráci s odborem 
kultury pořádá druhou z přednášek Bc. Hany 
Lukáškové věnované vývoji architektury od kon-
ce 18. století po moderní směry. Přednáška 
je provázena bohatou obrazovou prezentací. 
Vstupné dobrovolné.

Úterý 6. 11. 2018 v 16 h knihovna Holešín
ÚSMĚVY ZDEŇKA PODSKALSKÉHO

Literární kavárna nás provede světem kabaretu 
a filmu

Čtvrtek 8. 11. 2018 v 15.30 h 
dětské odd. knihovny

DRACI A DRÁČCI
20 minut čtení od hodné babičky, soutěže i tvoři-
vá dílna pro děti od tří let, jejich rodiče i prarodiče

Úterý 13. 11. 2018 ve 14 h
klubovna Na Rybníčku

ZDENĚČEK Z VILY
Další setkání v literární kavárně nám dá na-
hlédnout do života a tvorby známého režiséra, 
scénáristy a herce Z. Podskalského.

Pátek 16. 11. 2018 v 19 h  KC – sokolovna
BOŽSKÁ HARFA JANY BOUŠKOVÉ

Město Rájec-Jestřebí a Kruh přátel hudby Vás 
srdečně zvou na odložený koncert harfistky Jany 
Bouškové. Předprodej vstupenek v IC.

Pondělí 19. 11. 2018 v 18 h sál K-áčko
ISLAND

Město Rájec-Jestřebí pořádá přednášku 
Mgr. Karla Kocůrka o jeho výpravách na Island. 
Vstupné dobrovolné.

Pátek 30. 11. 2018 v 18 h
S BATERKOU PO KNIHOVNĚ

Dobrodružné putování za pohádkou pro děti 
od druhé do páté třídy i jejich rodiče. Potmě 
a s baterkou. S úsměvem i hádankou. Je nutné 
se přihlásit předem v dětském odd. knihovny.
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II. MŠ JESTŘEBÍ – MÁME ŠIKOVNÉ DĚTI, MAMINKY I TATÍNKY...

V letošním školním roce 2018/2019 navštěvuje MŠ v Jestřebí 27 dětí ve věku 
3–7 roků. Koncem září si většina malých nových dětí ve školce již zvykla. Aby se 
jim v naší MŠ líbilo, připravujeme pro ně mnoho akcí.

Neděle 2. 12. 2018 v 16 h náměstí Míru
ROZSVÍCENÍ VANOČNÍHO STROMU

Město Rájec-Jestřebí Vás srdečně zve na každoroční rozsvícení vánočního 
stromu na rájeckém náměstí. Program i vánoční občerstvení budou připraveny.

CO SE DĚJE VE ŠKOLÁCH

Děti  již viděly pohádku „Lišák 
Foxík“ (zabývala se bezpečností dětí v silničním 
provozu), poslechly si pohádku – „Zajíček Zlobí-
lek“. Tu nám přečetla maminka paní Vykoukalo-
vá – v rámci programu Celé Česko čte dětem, 
do kterého se zapojila i naše MŠ.
S radostí se děti podílely na přípravě „jablíčkové 
hostiny“ – vaření kompotu, pečení jablíček a pe-
čení jablkového závinu.
A že máme nejen velice šikovné děti, ale také 
jejich maminky a tatínky, jsme se všichni pře-
svědčili 8. a  9. října, když dostali rodiče s dětmi 

úkol – vytvořit VĚŽ nebo VĚŽIČKU z různých 
materiálů, dle možností a dle fantazie. Z vý-
robků jsme si udělali v MŠ krásnou výstavu. 
Na tuto výstavu nám hned navazoval 11. října 
vzdělávací program – Malá technická univerzi-
ta – „Stavitelé věží“. Děti pod vedením lektorky 
získaly nové poznatky o stavbách věží. Nejdříve 
stavěly různé věže ze stavebnice LEGO a dále 
pracovaly ve skupinkách a s nadšením stavěly 
podle plánků vysílač Ještěd. Všechny pak byly 
odměněny diplomem.
Děti se mohou těšit na spoustu dalších připra-
vených zábavných i vzdělávacích programů.
Co vše se v naší MŠ děje, si můžete prohlédnout 
ve fotogalerii na webových stránkách školy.
Malá ukázka z našich akcí je umístěna na zadní 
vnitřní straně zpravodaje.

D. Šavrňáková – II. MŠ Jestřebí

NÁŠ ŠKOLNÍ PARLAMENT

V letošním roce na naší škole pracuje parlament 
v přibližně stejném složení. Hlavním důvodem 
je, aby členové parlamentu mohli zužitkovat 
své zkušenosti, které získali při své práci vloni. 
Schůzky jsou pravidelné, a to jednou za čtrnáct 
dnů v pondělí ráno. Vždy v sedm hodin se zá-
stupci tříd střídají ve vedení setkání. 

Na první schůzce se upřesňoval plán akcí 
na nový školní rok. Akce číslo jedna byla výroba 
školních plakátů, na kterých se třídy „představo-
valy“. Všechny plakáty se povedly a byly pěkné, 
dosud je možné je zhlédnout ve vestibulu školy.

Další akcí byl tzv. Pruhovaný den. Úkolem 
bylo obléci si na sebe něco proužkované. I tato 
akce se zdařila.  Ve spolupráci se Školním klu-
bem se připravuje návštěva aquaparku v Kuřimi. 
Přejeme všem členům parlamentu hodně elánu 
a spousty dobrých nápadů.

Vlasta Staňková

ZÁVOD HORSKÝCH KOL

Dne 25. 9. se někteří žáci z naší třídy zúčastnili 
závodu horských kol. Ráno jsme měli sraz před 
školou a potom jsme šli na dvorek rájeckého 
gymnázia. Pak jsme chvíli čekali na zahájení 
závodu. Pořadatel nám rozdal čísla a my jsme 
si je mohli připevnit na sebe nebo na kolo. A za 
chvíli se závod odstartoval. Jeli jsme 2 kola. Dvě 
kola měla 2400 m. 

Závod začal v 9 hodin. Jeli jsme přes geo-
park, pak jsme vyjeli na ulici Pionýrskou a jeli 
kolem hřiště, následovala ulice Na Vyhlídce. 
Nakonec dolů ulicí Šafranice do cíle. 

Vyhlášení výsledků proběhlo ve 12 hodin. 
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Zvítězil Matěj Man, druhý byl Ondřej Vintr a třetí 
Matěj Hruška. 

Moc se nám tam líbilo a už se těšíme na 
příští rok.

Erik Augustin, David Heger, 7. B

NÁVŠTĚVA JURKOVIČOVY VILY

V pátek 5. října se žáci osmého ročníku vydali 
na výlet do Brna, kde navštívili Jurkovičovu vilu.

Do Brna jsme se dopravili vlakem, který jel 
v 8:50 h z Rájce. Vystoupili jsme na hlavním 
nádraží a došli k tramvaji, která nás zavezla 
kousek od vily.

Když jsme do vily přišli, odložili jsme si ka-
báty a bundy a přemístili se do hlavní místnosti. 
Paní průvodkyně nám rozdala pracovní listy, kde 
jsme měli za úkol pojmenovat jednotlivé míst-
nosti. Při vyplňování jsme procházeli celou vilu a 
seznamovali se se zvyky rodiny. A nakonec nás 

paní průvodkyně provedla zahradou, která byla 
pečlivě udržovaná a plná zajímavých rostlin.

Po této exkurzi jsme dostali rozchod na ná-
městí Svobody, kde jsme se v klidu mohli najíst 
či projít si některé obchody.

Počasí nám přálo a myslím, že si všichni 
exkurzi užili.

Gabriela Hrdinová, Alexandra Sáňková, 8. B

Tak jako každý rok i letos 
na začátku září vyrazili 

nově nastoupivší žáci primy rájeckého gymnázia 
na třídenní adaptační pobyt na chatu Orientka 
v krásném prostředí Jeseníků. Tým profesio-
nálních instruktorů pro ně připravil bohatý zá-
žitkový, a často i vysoce adrenalinový program, 
tým zaměstnanců ubytovacího zařízení se zase 
staral o jejich pohodlí a plné žaludky. 

Cílem pobytu bylo pomoci nově vzniklému 
třídnímu kolektivu vytvořit pevné vazby založené 
na důvěře, přátelství a vzájemném porozumění 
mezi jeho jednotlivými členy a navodit příjemnou 
pozitivní atmosféru tolik potřebnou ke zvládání 
každodenní studijní rutiny i k překonávání pří-

ADAPTAČNÍ POBYT ŽÁKŮ PRIMY

padných překážek. Ptáte se, jestli se nám po-
dařilo tohoto cíle dosáhnout? Kdybyste pročetli 
texty, které studenti po návratu z pobytu napsali, 
nezůstali byste ani vteřinu na pochybách. Zde je 
alespoň několik úryvků z jejich dílek. 

„Na adapťáku se mi líbily aktivity, které 
jsme dělali jako třída společně. Jako kolektiv 
jsme podle mně vážně super. Při všech těch 
aktivitách, i když nejvíce asi na lanovém cen-
tru nebo na lezecké stěně, jsme se všichni 
vzájemně podporovali a pomáhali si,“ napsala 
o fungování kolektivu Ivča J. „Jsem hrozně moc 
ráda, že jsem ve třídě s tak moc super lidmi, 
jako jsou děcka z primy,“ shrnula své pocity 
Kristýna a podobně to vidí i Jana Ř.: „Adapťák 
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jsem si užila a myslím, že jsme super kolektiv.“ 
Seznamovací hry byly pro utváření kolektivu 
taky důležité. Takto to vyjádřila Monča: „Hned 
po ubytování se naše třída sešla a začali jsme 
hrát seznamovací hry. Bavilo mě to. Dozvěděla 
jsem se nové věci o spolužácích.“ 

Ale adaptační pobyt není jen o poznávání 
druhých, ale i o sebereflexi, uvědomování si 
svých možností a hranic a často i o jejich po-
souvání a překonávání právě s podporou týmu. 
Takovýto prožitek popsal David: „Pro mě byl 
největší zážitek lanové centrum. Vždy jsem se 
takových atrakcí mírně bál, ale v tomto kolektivu 
to bylo beze strachu. Nebo skoro.“ 

Objevila se i slova uznání na adresu našich 
instruktorů nebo vedení chaty. Tak například 
Markéta napsala: „Měli jsme moc hodnou paní 
instruktorku Aničku, která nám vymýšlela bezva 
program.“  Nebo pochvala od Barči: „Na chatě 
bylo pěkně čistě a výborně se tam vařilo.“

Samozřejmě se občas ob-
jevila i nějaká kritika, nejčastěji 
pramenící z toho, že ne každé-
mu se úplně nejvíc líbí ty stejné 
aktivity. A tak někoho strašně 
moc bavilo to, co druhý zas až 
tak moc nemusí. Pro někoho to 
byly Army Games, pro jiného se-
znamky nebo lanové překážky. 
Důležité ale je, že se dle svých 
možností zúčastnili, nebo aspoň 
povzbuzovali všichni. A tak jak 
píše Denisa: „Všechny aktivity 
jsme společně zvládli, i když 
některé s pár modřinami.“

Některé výtky směřovaly 
spíše k organizaci pobytu, nicméně i tak byli 
pisatelé schopni vidět na dané situaci pozitiva. 
David například napsal: „Chyběla mi jen jedna 
drobnost, která si myslím, že je potřeba, a je 
to i logické, a to je večerka ve 24.00. Přesto 
bylo skvělé, že jsme měli čas i na náš program. 
Po večeři až do večerky (tedy do 22.00) po nás 
nikdo nic nechtěl.“ Nebo Barča poznamenala: 
„Mrzí mě, že byl adapťák jen na tři dny, ale i tak 
jsme se stihli všichni seznámit a utvořit naši 
skvělou třídní partu.“

A na závěr uvedu slova Davida, která vy-
stihují to, co se v různých podobách objevuje 
ve všech textech: „Tento pobyt dosáhl svého 
cíle. A co si myslím, že je cíl? To, že jsme se 
všichni lépe poznali a užili si to. Jak žáci, tak, 
doufám, i naši učitelé.“ 

Mgr. Barbora Honzátková, třídní učitelka, 
s využitím textů žáků Primy rájeckého gymnázia

ADAPTAČNÍ POBYT STUDENTŮ TŘÍDY TERCIE V JESENÍKÁCH

Letošní školní rok jsme začali opravdu sportov-
ně. Jako studenti třídy tercie jsme se ve dnech 
10. až 12. září vydali na adaptační pobyt na cha-
tu Orientka, abychom se navzájem poznali 
a upevnili přátelské vztahy. Užili jsme si spoustu 
zábavy, zkusili si něco nového, ale nejdůležitější 
bylo, že jsme si našli nové přátele a dokázali 
jsme stmelit kolektiv.

Náš program byl plně nabitý a navíc ho do-
plňoval svými vtipnými komentáři náš instruktor 
Honza, který byl moc fajn. Naučil nás nové hry, 

vysvětlil nám vše, co jsme potřebovali vědět při 
plnění sportovních i rekreačních aktivit. Bylo 
toho opravdu moc: bungee running, lanové 
centrum, horolezecká stěna i lukostřelba.  Jak 
vidíte, náš program se skládal z mnoha zajíma-
vých věcí a byl prokládán herními bloky. Každý 
den jsme si tak užili naplno a moc rádi bychom 
se tam zase někdy vrátili. Na tento pobyt nikdy 
nezapomeneme a doufáme, že si ho stejně 
dobře užijí noví studenti i příští rok.
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Náš úspěšný a zábavný 
vstup do nového školního ro-
ku završil pak nádherný vzkaz 
od paní učitelky Červenkové: 
„Vítám všechny po horkých 
letních prázdninách na startu 
nového školního roku. Všem 
přeji, abyste navázali na minulé 
úspěchy a zvládli překonat pří-
padné překážky, které se vám 
postaví do cesty. Úspěšný školní 
rok, hodně energie, optimismu, 
píle, vytrvalosti a dobrých ná-
padů. Novým studentům tercie přeji, aby se jim 
na našem gymnáziu líbilo!“

Hana Bušová, Tereza Vágnerová – studentky 
třídy tercie, Gymnázium Rájec-Jestřebí

CROSS-COUNTRY 
HORSKÝCH KOL

Poslední akcí v projektu „Sportujme, 
spolupracujme a vzdělávejme se“, který 
město realizuje ve spolupráci s gymná-
ziem a sportovním klubem Triangl, byl 
přebor Města Rájec-Jestřebí v cross-
-country horských kol.  Záštitu nad 
touto akcí převzala starostka města 
Mgr. Romana Synakieviczová, která 
také předala ocenění vítězům v jednot-
livých kategoriích. Dobrý pocit z úspěš-
ně zdolaného závodu vykompenzoval 
mrazivé počasí 26. září 2018, kdy se 
závod konal. Odměnou pro všechny zá-
vodníky byl průjezd přes cílovou čáru. 
Počet účastníků se v letošním roce 
navýšil, což je důvodem pro pokračo-
vání v dlouholeté tradici tohoto závodu. 

Mgr. Dušan Dvořáček
ředitel závodu

KRONIKA ZÁŘÍ 2018

Den otevřených dveří – 5. 9. 2018
Ve středu 5. září 2018 od 16 hod. měli zájemci 
možnost prohlédnout si klubovny Centra Mo-

týlek v sokolovně, zúčastnit se ukázek kroužků nabízených 
na školní rok 2018/2019, seznámit se s nabídkou jednorázo-
vých aktivit a fungováním Centra.

Pavlína Neudertová
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Bazárek – 22. 9. 2018
Centrum Motýlek uspořádalo v sobotu 22. září na sále sokolovny 
tradiční Bazárek. 68 prodávajících nabízelo především podzimní 
a zimní oblečení a potřeby pro děti, obuv, těhotenskou módu, potřeby 
pro kojící matky a hračky. Příští Bazárek plánujeme na jaře 2019. 

Pavlína Neudertová

CENTRUM MOTÝLEK

Beseda BIO potraviny – 19. 9. 2018
Na besedě Bio potraviny jsme se dozvěděli, co obsahuje zele-
ný čaj (vitaminy C, B2, B1 – tiamin, minerály a stopové prvky 
– zinek), že posiluje náš imunitní systém a čemu předchází: 
rakovině, chrání před srdečními i oběhovými chorobami a 
ničí viry. Zelený čaj obsahuje kofeiny, které mají povzbuzující 
účinek. Snižuje hladinu cholesterolu, chrání před rakovinou 
zažívacího traktu a posiluje imunitní systém proti virům.
Všichni dostaly na ochutnání Zelený čaj Naše bio skvělé chuti, 
který můžete zakoupit pouze v Bille. Děti nepřišly také zkrátka, 
dostaly mňamky v bio kvalitě (tyčinky a jogurtové přesnídávky).

Jana Sedláková
Pojďme si spolu hrát Putování za zvířátky  
– 20. 9. 2018
V září jsme zahájili nový kroužek Pojďme si 
spolu hrát pro děti ve věku 2–5 let v doprovodu 
jejich rodičů a prarodičů. Tématem prvního 
setkání bylo Putování se zvířátky. Vyrobili jsme 
si zvířátka z lesa, vydali se společně na houby 
a na závěr nás čekala výprava za zvířátky.

Kateřina Gorčíková

NABÍDKA CENTRA MOTÝLEK

Divadelní představení Perníková chaloupka
• Zveme děti do 8 let a jejich rodiče na činohru 

Malé scény Mahenova divadla
• Sobota 3. listopadu sraz v 8:45 hod. u sokolovny, odjezd 

autobusem 9:00 hod., návrat cca 11:45 hod.
• Přihlášky: Jana Sedláková (728 684 044,  

seddlakova.jana@seznam.cz) 

Pojďme si spolu hrát – Putování za svatým Martinem
• Ve čtvrtek 15. listopadu zveme děti ve věku 2–5 let a jejich 

rodiče/prarodiče na další setkání kroužku Pojďme si spolu hrát
• Začátek v 16:00 hod. v klubovně Centra, v 17:30 hod. se 

připojíme k Lampiónovému průvodu
• S sebou svačinu (buřty), pití, přezůvky, oblečení do terénu
• Cena 60 Kč/dítě
• Nutno hlásit se předem u lektorky Kateřiny Gorčíkové  

(gorcikova.katerina@gmail.com, 603 816 795) 
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Lampiónový průvod
•  Centrum Motýlek zve širokou veřejnost na lampiónový průvod
• Sraz ve čtvrtek 15. listopadu v 17 hodin na náměstí Míru u vánočního stromu
• Dojdeme společně na místo, kde nás bude čekat táborák a sv. Martin
• S sebou: lampión, buřty, pečivo
• Kontakt: Pavlína Neudertová (605 129 727, pavlina.stejsk@seznam.cz)

Bruslení s Motýlkem pro děti i dospělé
• Kdy: sobota 24. listopadu 2018 od 11:30 do 12:30 hod.
• Kde: zimní stadion Blansko
• Jak: doprava „po vlastní ose“, doporučujeme příjezd s dostatečným 

předstihem
• Cena: 40 Kč/osoba (platba hotově na místě)
• Přihlášky Pavlína Neudertová (605 129 727,  

pavlina.stejsk@seznam.cz)
• Ledová plocha pouze pro nás, méně lidí než na veřejném bruslení, 

více prostoru pro začínající bruslaře, polovina vymezena pro hokej 
(hokejky s sebou), polovina pro bruslící

Výroba adventních věnců
• Srdečně Vás zveme na dílnu, při které budeme vyrábět adventní věnce 
• Středa 28. listopadu od 18:00 hod. sokolovna Rájec-Jestřebí
• Cena za jeden vyrobený a dle fantazie nazdobený věnec 130 Kč
• Nutno předem se přihlásit u paní Jany Sedlákové  

(728 684 044, seddlakova.jana@seznam.cz)

Mimo uvedenou dobu je služba zajištěna v Brně, Úrazová nemocnice,  
Ponávka 6, tel. 545 538 111. Úrazová nemocnice zajišťuje službu ve všední dny 
od 18.00 do 24.00 hodin. O sobotách, nedělích a svátcích od 8.00 hodin do 20.00 hodin.

 
Služba je sloužena od 8.00 do 13.00 hodin 
  3. 11.  MUDr. Jílková  Rájec, Ol. Blažka 145  516 410 786 
  4. 11.  MUDr. Kopáčková  Letovice, A. Krejčího 1a  516 474 369 
10. 11.  MUDr. Adamová  Letovice, Masarykovo náměstí 18  516 474 018 
11. 11.  MUDr. Kraml  Boskovice, Růžové nám. 16  733 644 499 
17. 11.  MUDr. Křížová  Knínice u Boskovic  516 452 808 
18. 11.  MUDr. Kubínová  Boskovice, Nemocnice Boskovice  516 491 263 
24. 11.  MUDr. Tomaštíková  Adamov, Smetanovo nám. 327  516 446 398 
25. 11.  MUDr. Kupková  Poliklinika Blansko, Sadová 33  516 488 457

ROZPIS  LSPP –  L ISTOPAD 2018
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OHLASY

VINOHRADY, VINOHRADY, DOBRÉ VÍNKO DÁVÁTE…

Na ten pátek 5. 10. jsem 
se nejen já, ale i moji ka-
marádi, přátelé a známí 
moc těšili. 

Stejně jako loni se 
v naší sokolovně kona-
lo posezení u cimbálu 
s ochutnávkou vín z Ro-
zařína. A to Vám byla 
nádhera!

V sále krásná vý-
zdoba, vínko, klobásky, 
slanina, sýry výtečné, 
a když pan primáš Ri-
chard (mimochodem 
velký sympaťák) s hu-
debníky začal hrát…

Přátelé, „Rájec krásně zpívá“, 
u každého stolu se zpívalo, 
všichni byli spokojení, na no-
tečku naladění a úsměv mě-
li ve tváři. V duši si slibuji, 
že se do příštího posezení 
naučím všechna slova těch 
našich krásných moravs-
kých písniček (končím vždy 
u první sloky, za to se celkem 
stydím).
Všem organizátorům srdeč-
né díky.

„Krásně se ně spaló, ej 
vínečko to zaviniló… la la 
la la…“ Zita 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ

V sobotu 13. října 2018 proběhlo na Městském úřadu v Rájci-Jestřebí  
vítání občánků. Do života byly přivítány tyto děti:

Aneta Kőrberová 
Petr Blažek 
Tereza Vondrašová 
Richard Skoták 

Vít Pokorný
Eduard Bondy
Oliver Sedláček 
Václav Sehnal 

Damián Haresta 
Magdaléna Keršnerová 
Ondřej Štěpánek 
Jakub Sláma

Rodičům přejeme hodně radosti a úspěchů při výchově dětí, celým rodinám pak mnoho zdraví, 
pohody a spokojenosti.

(zveřejňujeme jména dětí, ke kterým byl dán písemný souhlas rodičů)
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RÁJEC ŽIJE KULTUROU A TO MĚ BAVÍ

Do nedávna jsme jezdili za kultu-
rou do Prahy či do Brna (muzikály, 
koncerty…) Teď jezdí herci, hu-
debníci za námi, k nám do Rájce. 

Vždyť jen letos na jaře divadlo 
se Zlatou Adamovskou a Petrem 
Štěpánkem, další akce Zdeněk 
Izer, další Kamélie, Jiří Krampol, 
Tomáš Magnusek, Vojta Kotek 
a v neposlední řadě divadel-
ní představení JMÉNO s herci 
Lněnička, Janěková ml., Zach, 
Rybová, Dolanský.

Toto komediální představení 
začínalo se zpožděním, neboť je-
den z herců zadal špatně navigaci. 
Obdivuji smysl pro improvizaci 
po celé představení. Pozornému 
divákovi neuniklo, že i herci se 
měli co držet, aby toto vtipné, ale 
i k zamyšlení dílko dohráli. Prostě 
herecká nádhera.

A také, co nás ještě do konce 
roku čeká!? Těším se na vánoční 
koncert s Vašo Patejdlem a Heidi 
Janků.

Poděkování patří všem děv-
čatům na Odboru kultury a ces-
tovního ruchu.

A tak to vidím já …       Zita 
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OSLAVY 100. VÝROČÍ VZNIKU REPUBLIKY

z úvodního proslovu paní starostky…
Psal se rok 1918 – na mapě Evropy se objevila nová země – Československo. Vznik Česko-
slovenska byl výsledkem dlouholeté touhy Čechů a Slováků po samostatnosti.  Touha po životě 
ve společném, suverénním státě a demokracii se v říjnu roku 1918 proměnila ve skutečnost. Lidé 
jásali a slavili – nabytou samostatnost, i konec války. Pro moderní dějiny byl rok 1918 přelomový.
Od tehdejších událostí právě uplynulo 100 let. 

Osmičkových výročí 
jsme letos oslavil i 
více. V Rájci-Jestře-
bí jsme si připomněli 
45 let od povýšení 
Rájce-Jestřebí na 
město, dále 55. výro-
čí založení Základní 
školy a také 25 let 
od založení místního 
gymnázia... 

Toto kulaté výročí 
naší malé velké země 
jsme v Rájci-Jestře-
bí společně oslavili 
v pátek 26. ří jna. 
V Kulturním centru – 
sokolovně jsme se sešli a během kulturního 
programu pocítili hrdost i dojetí. 

Po proslovu paní starostky předvedl svoje 
umění blanenský pěvecký soubor RASTISLAV 
za doprovodu komorního orchestru MUSICA 
NOVA, vše pod taktovkou dirigentů Jaroslava 
Martináska a Dominika Pernici. Sólový bas 

přednesl Aleš Procházka. Po hodinovém pro-
gramu koncertu, během kterého zazněly skladby 
např. Antonína Dvořáka a především Česká 
státní hymna v neskutečně krásném provedení, 
jsme se pobavili během divadelního představe-
ní.  Divadelní hru „České nebe“ Divadla Járy 
Cimrmana bravurně nacvičili členové Divadel-

ního spolku Rájec-Jestře-
bí. V úsměvné hře jsme 
se setkali s významnými 
osobnostmi českých dějin 
a osobitým humorem pánů 
Svěráka a Smoljaka. 

Vyvrcholením oslav byl 
pak sedmiminutový ohňo-
stroj, který se uskutečnil 
na hřišti za sokolovnou.

Děkujeme všem, kteří 
se podíleli na přípravě a or-
ganizaci oslav a také všem, 
kteří se této vydařené akce 
zúčastnili.  

M.H.
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VZNIK ČESKOSLOVENSKA A NAŠE MĚSTO

Zajisté není nutné nikterak obšírně a důraz-
ně připomínat události 28. 10. 1918. Letošní rok 
je doslova zasvěcen připomínce stého výročí 
vzniku samostatného Československa, kdy se 
po dlouhé době české země opět dostaly do ru-
kou ryze českých – a že to byla doba skutečně 
dlouhá! Nejde jen o ono okřídlené třísetleté 
„úpění“ pod „pařáty“ habsburské říše datované 
obvykle od porážky českého stavovského po-
vstání na Bílé hoře. Vezmeme-li to důsledně, 
ujali se Češi vlády ve své zemi poprvé od doby 

Jiřího z Poděbrad (1420–1471, vládl 1458–1471), 
od té doby jsme již měli vždycky panovníky 
z cizích rodů. A v onom slavném říjnovém dni r. 
1918 to bylo historicky poprvé, kdy naši předkové 
okusili život ve zřízení dosud nikdy nepoznaném 
– v republice, neboť doposud u nás existovaly jen 
monarchie různého druhu...

Atmosféra roku 1918 v určitém smyslu připo-
míná atmosféru jara r. 1945. Nikoliv sled událostí, 
ale atmosféru – byla to doba těžká, válka dopa-
dala na všechny a dotýkala se veškerých oblastí 

NĚCO Z HISTORIE

To byl cíl zájezdu, který pro svoje spo-
luobčany uspořádal SDH Holešín. Tato 
poměrně malá obec se má překvapivě čím 
pochlubit.

V prvé řadě jsme se všichni těšili na Ha-
sičské muzeum, které stojí na místě někdej-
ší slavné továrny na výrobu hasičské tech-
niky tří generací rodiny Smekalů. Továrna 
byla založena jako první výrobna hasičské 
techniky v tehdejším Rakousko-Uhersku. 
Pán, který nás tímto muzeem provázel, 
hovořil tak poutavě, že jsme někteří koukali 
nevěřícně, jak vůbec mohli hasiči v dobách 
minulých pracovat s takovou technikou.

Odtud jsme se přemístili o kousek dál, kde 
je k vidění největší muzeum historických ko-
čárů v České republice. Detailně se věnuje 

historii kočárů, jejich doplňků a restaurování. 
Ve sbírkách je na desítky kočárů. Např. kočár 
arcibiskupský, smuteční, ale i takové, které hrály 
v různých filmech.

Také zámek Čechy pod Kosířem obklopený 
rozsáhlým parkem patří k nejcennějším 
objektům historické zeleně na Moravě. 
Celý komplex zámku a parku je zapsán 
jako kulturní památka. Více jak dva-
cet let navštěvoval tento objekt slavný 
malíř Josef Mánes a jeho vrcholná díla 
vznikla právě zde. Tady jsme si také 
prohlédli expozici filmů Zdeňka a Jana 
Svěrákových a velmi zajímavou výsta-
vu historických kol.

Děkujeme SDH za tento příjemně 
strávený den plný spousty nevšedních 
i poučných zážitků.

Zd. Vladíková

ČECHY POD KOSÍŘEM 
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života. Panovala bída, nedostatek, do válečného 
utrpení nespočtu lidí na bojištích se přidala další 
metla i pro civilní obyvatelstvo – Španělská 
chřipka. A při tom všem bylo takříkajíc „něco 
ve vzduchu“. Válčilo se dál, pravda. Oficiální mís-
ta mlčela, ale přesto se „něco“ dělo – v zahraničí 
i na domácí půdě. Byl vyhlášen slavný „Manifest 
českých spisovatelů“ sestavený Jaroslavem 
Kvapilem (1868–1950), osobnosti české politiky 
v čele s JUDr. Aloisem Rašínem (1867–1923) 
proklamovaly tzv. „Tříkrálovou deklaraci“. Zde 
se formulovaly myšlenky a požadavky samostat-
ného českého státu a zájmů českého národa. 
V zahraničí – Ženevě, Paříži, Washingtonu, 
Moskvě a jinde – neúnavně prosazovali ideu 
i právo samostatného českého, resp. česko-
slovenského státu Tomáš Garrigue Masaryk 
(1850–1937), JUDr. Edvard Beneš (1884–1948) 
a Milan Rastislav Štefánik (1880–1919). Zfor-
movaly se československé legie na Rusi, v Itálii 
a Francii, v jejichž řadách bojovali čeští vojáci – 
vystěhovalci, zajatci i dezertéři z rakouské armá-
dy, kteří nadále nechtěli prolévat krev a riskovat 
životy za odumírající monarchii, která tak jako 
tak – ke své škodě – nikdy neuměla a nechtěla 
jakékoliv zásluhy příslušníků českého národa 
uznat, natož ocenit. Už r. 1916 se zformovala 
Československá národní rada (14. 10. 1918 
přeměněná na Prozatímní česko-slovenskou 
vládu) sídlící v Paříži a vydávající i vlastní tisk. 
Právě ta se snažila co nejintenzivněji prosazovat 
myšlenku československého státu a snažila se 
vystupovat a být chápána jako oficiální politická 
představitelka československého národa. Jako 
taková byla poprvé mezinárodně uznána, a to 29. 
6. 1918 Francií. Vzápětí byla vydána Masarykova 
„Washingtonská deklarace“. To byly kroky veledů-
ležité pro oficiální vyhlášení a uznání budoucího 
nového státu.

To vše pronikalo do povědomí lidí. Vědělo 
se, že válka se chýlí ke konci, že se rakousko-
-uherská říše rozpadá a nedokázaly na tom nic 
změnit ani reformní snahy mladého císaře Karla I. 
(1887–1922, vládl 1916–1918), které přišly příliš 
pozdě. A vědělo se, že přijdou velké změny. Jen 
nikdo nedokázal říci, kdy.

Slavný 28. říjen 1918 byl ovšem dnem na-
prosto neplánovaným. To, že zrovna tento den 
vznikne Československo, dopředu nikdo nečekal. 

Jak často bývají velké dějinné události dílem 
náhody! Náhoda ovšem přeje připraveným – a to 
naši předkové byli. Na onoho 28. 10. bylo uchys-
táno, že Národní výbor československý převez-
me tzv. Obilní ústav v Praze, aby zabránil kvůli 
všeobecnému nedostatku vývozu zemědělských 
plodin do zahraničí. Den předtím, 27. 10., byla 
oficiálně vydána tzv. „Andrássyho nóta“, zvaná 
dle ministra zahraničí hraběte Gyuly Andrássyho 
(1860–1929). Touto nótou přijalo Rakousko-
-Uhersko mírové podmínky amerického presi-
denta Woodrowa Wilsona (1856–1924, ve funkci 
1913–1921) a dávalo příslib uzavření separátního 
míru. Kromě toho obsahovala uznání autonomie 
národů říše. Zpráva o vydání nóty se dostala 
krátce před polednem 28. 10. 1918 do Prahy 
a vyvolala silnou odezvu. Lidé nótu – zejména 
ono uznání autonomie národů – pochopili jako 
rakousko-uherskou kapitulaci a uznání nezávislo-
sti. Spontánně vycházeli do ulic a demonstrovali 
za samostatný stát. V reakci na tytu události se 
členové předsednictva Národního výboru čsl. 
dr. Alois Rašín, Antonín Švehla (1873–1933), 
JUDr. František Soukup (1871–1940), Jiří Stří-
brný (1880–1955) a MUDr. Vavro Šrobár (1867–
1950) vypravili na české místodržitelství  s tím, že 
jménem výboru přejímají správu Čech jako sou-
části budoucího československého státu. Těmto 
našim významným politikům se později začalo 
říkat „Muži 28. října“. Odpoledne promluvil u po-
mníku sv. Václava politik a diplomat PhDr. Isidor 
Zahradník (1864–1926), záhy první čsl. ministr 
železnic, a vyhlásil samostatný československý 
stát. Téhož dne večer se sešel Národní výbor 
československý a přijal první zákon nové repub-
liky – zákon o zřízení československého státu, 
který narychlo sepsal dr. Alois Rašín. Takové 
byly události domácí. V mezinárodním měříku byl 
nový stát díky nezlomnému úsilí T. G. Masaryka 
a jeho spolupracovníků bez větších potíží ofici-
álně uznán, a to jako samostatný svrchovaný 
stát, jeden z nástupnických států poraženého 
Rakouska-Uherska a nikoliv jen jako součást 
pokořené monarchie...

Do Rájce se dostala zvěst o vyhlášení sa-
mostatnosti 29. 10. kolem desáté hodiny dopo-
ledne. Na veřejných budovách se objevily vlajky 
národních barev a zavládlo všeobecné vzrušení. 
Přerušovala se práce, rozrušení žáků i učitelů 
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bylo takové, že bylo ukončeno vyučování a děti 
propuštěny domů. Mysl všech se upírala k novi-
nám, telegrafu a událostem příštím, které byly 
napjatě očekávány. 

Prohlášení samostatnosti a již nezvratné po-
tvrzení vzniku československého státu bylo v Ráj-
ci oslavováno nejprve 3. 11. 1918 odpoledne, kdy 
se obrovské množství obyvatelstva shromáždilo 
na druhou hodinu před budovami škol, kde se lidé 
buď jednotlivě, anebo jakožto krojovaní členové 
různých spolků seřadili k slavnostnímu průvodu 
v čele se školními dítky. Průvod za zvuků hudby 
vyrazil od škol k náměstí, kde prošel dnešní Horní 
ulicí a kolem kostela pak zpět na náměstí, kde 
před hostincem „Na Kopečku“ byla postavena 
tribuna. Provolávána byla sláva českosloven-
skému státu, Francii, Anglii, Americe a Itálii.  Zde 
byly při slavnostní řeči shrnuty události minulých 
dní, ještě předtím však byl (kolem třetí hodiny) 
přečten první zákon republiky – tedy onen zákon 
o zřízení čsl. státu. Poté se střídali řečníci – zá-
stupce místního Sokola, Národní jednoty, i děl-
nictva a studentů. Jako jedna z nejpůsobivějších 
řečí byla brána a docela dlouho vzpomínána řeč 
Emila Rodkovského (1898–1947), tehdy ještě 
studenta, později inženýra, pedagoga a uznáva-
ného odborníka v oblasti strojní. Provedl nejen 
rozbor aktuální situace, ale zejména horoval 
pro to, aby změny v novém státě byly důsledné, 
aby naše obec žila naplno pro nový stát a jeho 
ideály a nestala se jen „červenobíle natřenou 
černožlutou mumií“. Pozván byl i řečník z Brna, 
jistý pan Vašica. Zazněla píseň „Kde domov můj“ 
– jak stojí psáno – k všeobecnému dojetí a po-
hnutí, neboť slova této krásné písně, která již brzy 
bude oficiální hymnou mladého státu, byla v této 
atmosféře ještě působivější než kdykoliv předtím. 
Po projevech průvod pokračoval dnešní Jurkovou 
ulicí až na nádraží a odtamtud zase zpátky před 
školní budovy. Jásot, hudba, všude panovala 
radostná atmosféra. Obec byla vyzdobena – 
na ulicích vlály prapory národních barev, mnohé 
domy byly ověnčeny, na řadě míst byly vystaveny 
fotografie T. G. Masaryka a Woodrowa Wilsona, 
jež byli oslavováni jako osvoboditelé „nejen náro-
da našeho, ale lidstva vůbec ze jha a poddanství 
panovníků, kteří ve své nadutosti a povýšenosti 
vydávali se za Bohem ustanovené, vydírajíce 
své poddané a užívajíce jich ke svým sobec-

kým choutkám“. Naopak hojně mizely symboly 
monarchie, odstraňovány byly i německé nápisy 
z úředních budov – ušetřeny nezůstaly ani nápisy 
„telefon“ a „telegraf“ na budově pošty.

O pět dní později, 8. 11. 1918, bylo vzpome-
nuto výročí bitvy na Bílé hoře – shodou okolností 
kulaté, třísté. Den byl připomínán jakožto vý-
znamné datum v historii národa, datum, které stá-
lo na počátku jeho poroby. Večer onoho dne vyšel 
o sedmé hodině průvod nad Rájec na Strážnou, 
kde vzplála velká hranice, na níž byly spáleny 
mnohé upomínky na staré mocnářství – hořely 
donedávna adorované podobizny císařů, rakouští 
orlové a další symboly monarchie. Podobné ohně 
byly zapalovány na více kopcích a vyvýšených 
místech na památku bělohorské porážky. 

Dne 20. 12. 1918 byl oslaven návrat T. G. 
Masaryka do vlasti – fakticky k němu sice došlo 
až 21. 12., ale původně byl ohlášen na 20. 12. 
Protože slavnost již byla naplánována, nebylo 
možné ji z organisačních důvodů přesouvat 
a ráječtí návrat presidenta-osvoboditele tedy 
oslavili ještě předtím, než k němu skutečně došlo. 
Oslava se nesla zejména v duchu připomínky Ma-
sarykova životopisu a činnosti během válečných 
let, jíž významně přispěl k realizaci ideje našeho 
samostatného státu. 

Dění oněch dní se odrazilo kupř. i ve školství. 
11. 12. 1918 byla svolána okresní porada učitelů 
a učitelstvo složilo slib věrnosti čsl. republice 
do rukou předsedy Okresní školní rady. Ještě 
do konce školního roku 1918/1919 byl zrušen po-
vinný církevní dozor nad školou a povinná účast 
žáků na náboženských cvičeních. Zrušen byl též 
předpis o tom, že učitel musí být téhož vyznání 
jako žáci a bylo umožněno, aby se učitelem stal 
i člověk bez vyznání. 

Za pomyslné ukončení oslav československé 
samostatnosti můžeme považovat den 26. 4. 
1919, kdy proběhla od druhé hodiny odpolední 
tzv. „Stromová slavnost“, během níž byly poblíž 
budovy národní školy (tj. dnešního gymnasia) 
vysazeny dvě lípy – „Masarykova lípa“ a „Lípa 
svobody“. 

Takto přivítali nový stát v někdejším Rájci 
nad Svitavou. O dění v Jestřebí máme zmínky 
jen stručné, mluvící o slavnostním a radostném 
uvítání československé samostatnosti a vzniku 
nového státu, kdy – jak je psáno v jestřebské 
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U S N E S E N Í

ze zasedání Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí 19.09.2018
USNESENÍ č. 1
Zastupitelstvo města schvaluje navržený pro-
gram jednání.

USNESENÍ č. 2
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace 
o schváleném Rozpočtovém opatření č. 6/2018 
až 8/2018 (příloha č. 1–3).

USNESENÍ č. 3a
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis 
z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Rájec-Jestřebí konaného dne 17.09.2018 
(příloha č. 4).

USNESENÍ č. 3b
Zastupitelstvo města ukládá radě města před-
ložit stav rozpracovanosti investic a oprav 

schválených v rozpočtu města na rok 2018 
zastupitelům města pro informaci.

USNESENÍ č. 4
Zastupitelstvo města projednalo předložené 
nabídky na čerpání úvěru na realizaci projek-
tu „Modernizace a intenzifikace ČOV Rájec-
-Jestřebí“. Zastupitelstvo města rozhodlo vybrat 
nabídku Komerční banky, a. s., která je ekono-
micky nejvýhodnější (příloha č. 5). Zastupitelstvo 
města pověřuje starostku města Mgr. Romanu 
Synakieviczovou podpisem smlouvy.

USNESENÍ č. 5
Zastupitelstvo města schvaluje Střednědobý 
výhled rozpočtu na roky 2019 - 2027 ve variantě 
č. 1 s přijetím úvěru (příloha č. 6).

školní kronice – „pouta spadla. Rok tento jest 
mezníkem v dějinách lidstva a našeho národa 
zvláště. Přišel 28. říjen, který tak dlouho ve skrytě 
tušen byl. Zlomena jest válka a mír se objevuje 
na obzoru a s ním vlast naše samostatně oddy-
chuje. Co radosti tkví ve slovech: osmadvacátý 
říjen! Škola i ostatní budovy ověnčeny prapory 
barev národních, mizí známky staré násilnické 
říše habsburské a to češství vylézá ze skrytu 
na světlo. I těm maličkým oči se jiskří a s chutí 
odstraňují rakouské značky ze svých knih a sla-
bikářů. Navždy umlká hymna rakouská a místo ní 
všude zaznívá národní ‚Kde domov můj‘.“ 

Po stránce správní nedošlo v obou našich 
obcích vlivem událostí 28. 10. k žádným změ-
nám. Zastupitelstva Rájce i Jestřebí přešla 
plynule do nové republiky a funkční období 
ukončila řádně vypršením mandátů po nových 
volbách r. 1919. V oné převratné době stál 
v čele Rájce n. Svit. jakožto starosta Vincenc 
Blažek (1863–1942), rolník v čp. 28, ve funkci 
v l. 1910–1919; jestřebským starostou byl v l. 
1906–1919 Josef Musil ml. (1877–1949), rolník 
v čp. 8. Vznik Československa se nijak neodrazil 
ani na jednáních zastupitelstev, která i na prv-
ních schůzích po převratu projednávala zcela 
běžné záležitosti týkající se chodu obcí. Za snad 
první odraz tehdejších událostí v zastupitelstvu 
lze brát sdělení řídícího učitele Antonína Luňáč-

ka (1860–1926) na zasedání 21. 5. 1919, kde 
přednesl, že na schůzi okrsku Národní jednoty 
bylo poukázáno na to, že v obci jsou dosud 
některé německé nápisy, „ačkoliv krajina je ryze 
česká“. Navrhl tedy, aby zastupitelstvo zajistilo 
odstranění těchto nápisů, což bylo jednomyslně 
přijato. V této době zmizelo i dvojjazyčné pojme-
nování železniční stanice. 

Tak vykročili naši předkové do nového, vlast-
ního státu, v němž jsme si byli sami svými pány. 
Přání několika generací se vyplnilo. Po oslavách 
nastala opět práce, všední život. Euforie opadla, 
přicházely první úspěchy i zklamání – ideály jed-
noho se splnily, zatímco jiný se dočkal rozčaro-
vání. V každém případě však byli naši předkové 
na svůj stát hrdi a byli odhodlání se za něj vždy 
postavit. Vlastenectví, hrdnost na příslušnost 
k svému národu, láska k jazyku a vlastní kultuře 
pro ně byla posvátným pojmem. Proto bychom 
dnes neměli jen slavit, ale také si předsevzít sna-
hu o to, aby tyto veličiny z našeho života zcela 
nevymizely, popřípadě nebyly ostouzeny jako 
nacionalistické projevy uzavřenosti a omezenos-
ti. Uctíme tím památku našich předků, památku 
těch, kteří prolévali krev za naši samostatnost, 
a dokážeme zároveň, že i my sami si dědictví, 
které nám zanechali, umíme vážit a není pro nás 
jen prázdným symbolem bez obsahu... 

Petr Sychra



 21 USNESENÍ

USNESENÍ č. 1
Rada města schvaluje navržený program jed-
nání doplněný o bod č. 8 Rozpočtové opatření 
č. 10/2018 a bod č. 9 Modernizace a intenzifi-
kace ČOV.

USNESENÍ č. 2
Rada města bere na vědomí kontrolu plnění 
úkolů uložených radou města v roce 2018 
(příloha č. 1).

USNESENÍ č. 3
Rada města projednala návrh Smlouvy 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břeme-
ne pro stavbu „Karolín – úprava DS, Kotůlek“ 
na pozemku parc. č. 252/4 ostatní plocha v k. ú. 
Karolín. Rada města souhlasí s uzavřením 
Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene pro stavbu „Karolín – úprava DS, Ko-
tůlek“ na pozemku parc. č. 252/4 ostatní plocha 
v k. ú. Karolín se společností E.ON Distribuce, 
a. s., České Budějovice za jednorázovou náhra-
du 2.000 Kč + DPH dle podmínek uvedených 
v příloze č. 2.

USNESENÍ č. 4
Rada města rozhodla zveřejnit záměr pronájmu 
částí pozemku parc. č. 410 zastavěná plocha 
a nádvoří o výměře cca 3 m² a 15 m² z celko-

vé výměry 767 m² v k. ú. Rájec nad Svitavou 
pro uskladnění dřeva.

USNESENÍ č. 5a
Rada města projednala žádost paní M. Š. 
a souhlasí s ukončením nájemní smlouvy do-
hodou ke dni 31.10.2018.

USNESENÍ č. 5b
Rada města rozhodla uzavřít nájemní smlouvu 
na byt s manželi M. a J. D. Rada města rozhod-
la postupovat podle Pravidel pro přidělování 
bytů a nájemní smlouvu uzavřít na dobu určitou 
na 1 rok, poté při řádném plnění všech povin-
ností vyplývajících z nájemní smlouvy na tři roky 
a následně na dobu neurčitou.

USNESENÍ č. 6
Rada města projednala žádost R. a M. V. ze 
dne 04.09.2018, č. j. MERJ 2066/18 o řešení 
terénní úpravy na pozemku parc. č. 1576 v k. ú. 
Jestřebí a pověřuje starostku Mgr. Romanu 
Synakieviczovou jednáním se Státním pozem-
kovým úřadem ve věci této žádosti v souvislosti 
s plánovanými Komplexními pozemkovými 
úpravami v části Jestřebí.

USNESENÍ č. 7
Rada města schvaluje Rozpočtové opatření 
č. 10/2018 (příloha č. 3).     

U S N E S E N Í

ze schůze Rady města Rájec-Jestřebí konané dne 24.09.2018

USNESENÍ č. 6
Zastupitelstvo města projednalo žádost o po-
skytnutí dotace z rozpočtu města Rájec-Jestře-
bí podanou Gymnáziem Rájec-Jestřebí, o. p. s.  
Zastupitelstvo města rozhodlo poskytnout 
Gymnáziu Rájec-Jestřebí, o. p. s. neinvestiční 
dotaci ve výši 748.000 Kč a schvaluje veřejno-
právní smlouvu o poskytnutí dotace č. 32/2018 
(příloha č. 7).

USNESENÍ č. 7a
Zastupitelstvo města bere na vědomí od-
stoupení od Smlouvy o dílo č. 180212 ze dne 
14.02.2018 se zhotovitelem VODAFIX CZ, 
s. r. o., Modřice – výměna technologie v úpravně 
vody v Jestřebí a další postup ve věci poptávky 
na technologii do úpravny vody v Jestřebí.

USNESENÍ č. 7b
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové 

opatření č. 9/2018 (příloha č. 8).

USNESENÍ č. 8 
Zastupitelstvo města rozhodlo prodat paní 
M. K. část pozemku parc. č. 122 trvalý travní 
porost o výměře cca 160 m² (přesná výměra 
po vyhotovení geometrického plánu) z celkové 
výměry 217 m² v k. ú. Rájec nad Svitavou za 
cenu 125 Kč/m² + platná sazba DPH. Náklady 
spojené s prodejem uhradí kupující.

USNESENÍ č. 9
Zastupitelstvo města neprojednalo bod č. 11 
Obecně závazná vyhláška města Rájec-Jestřebí 
č. 4/2018 o místním poplatku za provoz systé-
mu shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů 
(příloha č. 9).

Mgr. Romana Synakieviczová v. r.  Zdeněk Vašíček v. r.
 starostka  místostarosta
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U S N E S E N Í

ze schůze Rady města Rájec-Jestřebí konané dne 26.09.2018
USNESENÍ č. 1
Rada města schvaluje navržený program 
jednání.

USNESENÍ č. 2
Rada města projednala návrh dodatku č. 5 
ke Smlouvě o dílo k akci „Městský úřad Rá-
jec-Jestřebí, obřadní síň“ ze dne 07.05.2018 
uzavřené se zhotovitelem JEZAT, s. r. o., Rá-
jec-Jestřebí, jehož předmětem jsou vícepráce 
a méněpráce. Rada města rozhodla dodatek 
č. 5 ke smlouvě o dílo k akci „Městský úřad 
Rájec-Jestřebí, obřadní síň“ ze dne 07.05.2018 
se zhotovitelem JEZAT, s. r. o., Rájec-Jestřebí 
uzavřít (příloha č. 1).     

USNESENÍ č. 3
Rada města projednala návrh dodatku č. 1 
ke Smlouvě o dílo ke stavbě „Rekonstrukce 
sociálního zařízení v 1. n. p. Městského úřadu 
Rájec-Jestřebí“ s dodavatelem Ivan Kopřiva, 
Lhota Rapotina 92, Skalice nad Svitavou ze 
dne 17.07.2018, jehož obsahem je posun ter-
mínu dokončení díla a vícepráce. Rada měs-
ta rozhodla dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo 
ke stavbě „Rekonstrukce sociálního zařízení v 1. 
n. p. Městského úřadu Rájec-Jestřebí“ s dodava-
telem Ivan Kopřiva, Lhota Rapotina 92, Skalice 
nad Svitavou uzavřít (příloha č. 2).     

USNESENÍ č. 4
Rada města projednala Protokol o průběhu 
výběrového řízení a o posouzení a hodnocení 
nabídek na veřejnou zakázku malého rozsahu 
na stavební práce „Víceúčelové hřiště v Ho-
lešíně“ (příloha č. 3). Rada města v souladu 
s doporučením hodnotící komise na realizaci 
této akce vybrala firmu SWIETELSKY stavební 
s. r. o., Pelhřimov. Rada města pověřuje sta-

rostku města Mgr. Romanu Synakieviczovou 
uzavřením smlouvy o dílo.
USNESENÍ č. 5
Rada města projednala Protokol o otevírání, 
posouzení a hodnocení nabídek na veřejnou 
zakázku malého rozsahu na stavební práce 
„Rájec-Jestřebí - výstavba parkoviště na ul. 
9. května“ (příloha č. 4). Rada města v souladu 
s doporučením hodnotící komise na realizaci 
této akce vybrala firmu SWIETELSKY stavební 
s. r. o., Pelhřimov. Rada města pověřuje sta-
rostku města Mgr. Romanu Synakieviczovou 
uzavřením smlouvy o dílo.
USNESENÍ č. 6
Rada města projednala Protokol o otevírání 
obálek a zprávu o posouzení a hodnocení nabí-
dek na veřejnou zakázku zadanou ve zjednodu-
šeném podlimitním řízení „Rozvoj elektronických 
služeb úřadu města Rájec-Jestřebí“ (příloha č. 5 
a č. 6). Rada města v souladu s doporučením 
hodnotící komise na realizaci této akce vybrala 
firmu AUTOCONT a. s., Ostrava. Rada města 
pověřuje starostku města Mgr. Romanu Syna-
kieviczovou uzavřením smlouvy o dílo.     
USNESENÍ č. 7
Rada města projednala Protokol o otevírání 
obálek a zprávu o posouzení a hodnocení 
nabídek na veřejnou zakázku zadanou v jed-
nacím řízení bez uveřejnění „Modernizace IS 
GINIS pro město Rájec-Jestřebí“ (příloha č. 7 
a č. 8). Rada města v souladu s doporučením 
hodnotící komise na realizaci této akce vybrala 
firmu GORDIC spol. s r. o., Jihlava. Rada města 
pověřuje starostku města Mgr. Romanu Syna-
kieviczovou uzavřením smlouvy o dílo.     
Mgr. Romana Synakieviczová v. r.  Zdeněk Vašíček v. r.
 starostka  místostarosta

USNESENÍ č. 8a
Rada města projednala a schvaluje Zprávu 
k nástroji „Výpočet udržitelnosti v OPŽP 2014+“ 
k projektu Modernizace a intenzifikace ČOV 
(příloha č. 4).

USNESENÍ č. 8b
Rada města projednala a schvaluje Návrh 
„Plánu financování obnovy vodovodů nebo 

kanalizací“ dle výsledků nástroje Udržitelnosti 
2014+ k projektu Modernizace a intenzifikace 
ČOV (příloha č. 5).
USNESENÍ č. 8c
Rada města projednala a schvaluje Kumulativ-
ní rozpočet projektu Modernizace a intenzifikace 
ČOV (příloha č. 6).
Mgr. Romana Synakieviczová v. r.  Zdeněk Vašíček v. r.
 starostka  místostarosta
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USNESENÍ č. 1
Rada města schvaluje navržený program jed-
nání doplněný o bod 17. Nabídka na technický 
dozor stavby „Rájec-Jestřebí, ul. 9. KVĚTNA 
– výstavba parkoviště“.

USNESENÍ č. 2
Rada města bere na vědomí kontrolu plnění 
úkolů uložených radou města v roce 2018 
(příloha č. 1).

USNESENÍ č. 3
Rada města schvaluje Rozpočtové opatření 
č. 11/2018 (příloha č. 2).

USNESENÍ č. 4
Rada města rozhodla prodloužit nájemní smlou-
vy k bytům v majetku města Rájec-Jestřebí 
u níže uvedených nájemců:

J. B. – do 31. 10. 2019 a
manželé K. a M. M. – na dobu neurčitou.

USNESENÍ č. 5
Rada města bere na vědomí výpověď z nájmu 
bytu v majetku města Rájec-Jestřebí.

USNESENÍ č. 6
Rada města projednala návrh dodatku č. 1 
ke Smlouvě o dílo na realizaci veřejné zakázky 
„MODERNIZACE A INTENZIFIKACE ČOV RÁ-
JEC-JESTŘEBÍ“ ze dne 24.07.2018 uzavřené 
se Společností Rájec: SYNER VHS + VHZ – DIS + 
AQUACONSTRUCT, VHS stavby a. s., Na Hranici 
14, Jihlava, IČ: 25183052, VHZ – DIS, spol. s r. 
o., Mírová 25, Brno, IČ: 46961445, AQUACON-
STRUCT s. r. o., Bubeníčkova 112/44, Brno, IČ: 
03342328 (příloha č. 3). Rada města rozhodla 
dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na realizaci veřejné 
zakázky „MODERNIZACE A INTENZIFIKACE 
ČOV RÁJEC-JESTŘEBÍ“ ze dne 24.07.2018 
uzavřené se Společností Rájec: SYNER VHS + 
VHZ – DIS + AQUACONSTRUCT, VHS stavby a. 
s., Na Hranici 14, Jihlava, IČ: 25183052, VHZ – 
DIS, spol. s r. o., Mírová 25, Brno, IČ: 46961445, 
AQUACONSTRUCT s. r. o., Bubeníčkova 112/44, 
Brno, IČ: 03342328 uzavřít.

USNESENÍ č. 7
Rada města projednala návrh příkazní smlouvy 
na výkon technického dozoru stavby k akci „Rá-
jec-Jestřebí, rekonstrukce technologie úpravny 

vody“ (příloha č. 4) od společnosti VODÁREN-
SKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a. s., Brno, di-
vize Boskovice. Rada města rozhodla příkazní 
smlouvu na výkon technického dozoru stavby 
k akci „Rájec-Jestřebí, rekonstrukce technologie 
úpravny vody“ se společností VODÁRENSKÁ 
AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a. s., Brno, divize 
Boskovice uzavřít.

USNESENÍ č. 8
Rada města projednala návrh smlouvy o dílo 
na dodávku a montáž venkovního infokiosku/
digitální úřední desky se zhotovitelem Ki-Wi 
Digital s. r. o., Brno (příloha č. 5). Rada města 
rozhodla smlouvu o dílo na dodávku a montáž 
venkovního infokiosku/digitální úřední desky se 
zhotovitelem Ki-Wi Digital s. r. o., Brno uzavřít.

USNESENÍ č. 9
Rada města projednala cenovou nabíd-
ku a smlouvu o dílo na vybudování chodní-
ku na ul. Vrchlického, Rájec-Jestřebí, kterou 
předložila firma Záhorský & syn, spol. s r. o., 
Brno (příloha č. 6 a č. 7). Rada města roz-
hodla smlouvu o dílo na vybudování chodníku 
na ul. Vrchlického, Rájec-Jestřebí s firmou Zá-
horský & syn, spol. s r. o., Brno uzavřít.

USNESENÍ č. 10
Rada města projednala návrh Smlouvy 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
na pozemku parc. č. 596 ostatní plocha v k. ú. 
Jestřebí a souhlasí s uzavřením Smlouvy 
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
pro E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice 
ke stavbě „Jestřebí – přípojka NN, Dvořáček“ 
na pozemku parc. č. 596 ostatní plocha v k. ú. 
Jestřebí za jednorázovou náhradu 1.000 Kč 
+ DPH.

USNESENÍ č. 11
Rada města rozhodla vypovědět společnosti 
ZAHRADY DANĚK, s. r. o., Blanenská 605, Rá-
jec-Jestřebí nájem části pozemku parc. č. 1934/4 
ovocný sad o výměře cca 500 m² dle článku V. 
nájemní smlouvy uzavřené dne 12.01.2012.

USNESENÍ č. 12a
Rada města schvaluje Statut městské knihovny 
Rájec-Jestřebí s účinností od 01.11.2018.

U S N E S E N Í

ze schůze Rady města Rájec-Jestřebí konané dne 15.10.2018
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Plošná inzerce:
 celá strana  960,- Kč 
 ½ strany  480,- Kč
 ¼ strany   300,- Kč

Uzávěrka: vždy do 15. dne v měsíci Distribuce: vždy v prvních dnech měsíce 
Ceny jsou uvedeny bez DPH, k ceně bude připočtena platná sazba DPH.

CENY INZERCE VE ZPRAVODAJI

Řádková inzerce:
 jeden řádek  36,- Kč

• Koupím byt v Rájci, spěchá, nabídněte 
prosím. Tel.: 731 362 416.

• Hledám ke koupi rodinný dům v Rájci nebo 
okolí do 20 km. Opravy mi nevadí, nabídněte 
prosím. Tel.: 604 126 290.

USNESENÍ č. 12b
Rada města schvaluje Knihovní řád knihovny 
Rájec-Jestřebí s účinností od 01.11.2018.

USNESENÍ č. 13
Rada města projednala žádost Mysliveckého 
sdružení Rájec – Ráječko o poskytnutí příspěv-
ku na Myslivecký večírek, který se bude konat 
24.11.2018 v Kulturním centru – sokolovně. 
Rada města rozhodla poskytnout Mysliveckému 
sdružení Rájec – Ráječko na Myslivecký večírek 
finanční dar ve výši 500 Kč.

USNESENÍ č. 14
Rada města projednala žádost Relax klubu 
Rájec-Jestřebí o poskytnutí daru na aerobiko-
vé závody, které se budou konat 03.11.2018 
v Kulturním centru – sokolovně. Rada měs-
ta rozhodla poskytnout Relax klubu Rájec-
-Jestřebí na aerobikové závody finanční dar 
ve výši 500 Kč.

USNESENÍ č. 15
Rada města bere na vědomí zápis ze schů-
ze Komise pro občanské záležitosti konané 
dne 12.09.2018.

USNESENÍ č. 16
Rada města projednala program ustavujícího 
zasedání zastupitelstva města.

USNESENÍ č. 17
Rada města projednala nabídku na výkon 
technického dozoru investora stavby „Rájec-
-Jestřebí, ul. 9. KVĚTNA – výstavba parko-
viště“ (příloha č. 8) a návrh příkazní smlouvy 
od Ing. Leoše Kratochvíla, Lomnice u Tišnova 
(příloha č. 9). Rada města rozhodla příkazní 
smlouvu na výkon technického dozoru investora 
stavby „Rájec-Jestřebí, ul. 9. KVĚTNA – výstav-
ba parkoviště“ s Ing. Leošem Kratochvílem, 
Lomnice u Tišnova uzavřít.

USNESENÍ č. 18
Rada města trvá na svém usnesení č. 6 ze dne 
20.08.2018.     
Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvo-
du dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., 
o ochraně osobních údajů a o změně některých 
zákonů, ve znění pozdějších předpisů.

Mgr. Romana Synakieviczová v. r.  Zdeněk Vašíček v. r.
 starostka  místostarosta

Naše společnost STOMM s. r. o. hledá do svého 
týmu kolegy na pozici: TRUHLÁŘ

Pracovní pozice zahrnuje výrobu a montáž interiérového nábytku. 
Vyučení a praxe v oboru výhodou. Nástup možný ihned. 
Mzdové ohodnocení od 16.000,- Kč
Strukturovaný životopis zasílejte na e-mail: martinkozousek@stomm.cz, 
popřípadě nás kontaktujte na tel. čísle 774 214 124, Martin Kožoušek. 
Provozovna: Havlíčkova 63, Boskovice.



II. MŠ Jestřebí 
Malá technická univerzita 

„Stavitelé věží“ / Věže 
vytvořené rodiči a dětmi. 

(K článku na str. 8)



Podávání novinových zásilek povoleno Oblastní správou pošt v Brně č. j. P/4 – 3601/93 ze dne 21.10.1993
Zpravodaj města Rájce-Jestřebí č. 11/ 2018 – vydáno v listopadu 2018, vydal Městský úřad v Rájci-Jestřebí. 
Reg. MK ČR E 11367 – šéfredaktor Lucie Augustinová. 
Adresa redakce: MěÚ Rájec-Jestřebí, Blanenská 84, 679 02, tel. 515 557 618, kultura@rajecjestrebi.cz, 
uzávěrka příspěvků do 15. dne v měsíci. Za obsahovou, stylistickou a gramatickou stránku textů odpovídá 
autor, příspěvky neprošly jazykovou korekturou. Redakce si vyhrazuje právo příspěvky krátit i upravovat 
a neodpovídá za obsah uvedených inzerátů. Sazba a tisk: GRAN spol. s r. o. Blansko


